
 

 

Kiitos kaikki, että olette täällä tänään. Tiedän, kuinka paljon tämä merkitsee israelilaisille, jotka 

ovat joutuneet kokemaan pahimman terrori-iskun sukupolviin. 

Olen ylpeä siitä, että meitä on täällä tänään näin paljon. Läsnäolomme täällä – Euroopan 

parlamentin ulkopuolella – on merkityksellistä. Kokoontumisemme Simone Veilin aukiolla on 

symbolista. Äänemme on tärkeä ja terrorismin vastainen vahva kantamme on ratkaisevan 

tärkeä. 

Lokakuun 7. on päivä, jonka maailma tulee muistamaan häpeällisenä. Maailma sai todistaa, 

että juutalaisia murhattiin vain siksi, että he olivat juutalaisia. Jälleen kerran, ja Israelissa. 

Olemme kokoontuneet tänne Eurooppa-neuvoston puheenjohtajan, Euroopan komission 

puheenjohtajan ja teidän kaikkien kanssa ilmaistaksemme yhdessä solidaarisuutemme, 

tuomitaksemme hirvittävät terroriteot ja murhat ja vaatiaksemme panttivankien välitöntä 

vapauttamista. 

Eurooppa on valmis auttamaan neuvotteluissa ratkaisujen löytämiseksi, mutta kuten olen jo 

aiemmin sanonut ja totean jälleen: mikään ei oikeuta terrorismia. 

Hamas on terroristijärjestö. Se ei edusta palestiinalaisten oikeutettuja toiveita tulevaisuudelle. 

Se ei myöskään tarjoa ratkaisuja, ainoastaan verenvuodatusta. 

Siksi on helppo sanoa asiat kaunistelematta. Hamas murhasi 7. lokakuuta yli tuhat viatonta 

vauvaa, lasta, naista ja miestä ja sillä on edelleen lähes sata panttivankia. Terroristit avasivat 

tulen satoja nuoria kohti musiikkifestivaaleilla ja tappoivat heitä, myös EU:n kansalaisia, 

mielivaltaisesti. He sieppasivat tyttöjä ja poikia. He raahasivat iäkkäitä holokaustista 

selvinneitä pois kodeistaan. He kuljettivat kuolleita ympäri katuja kuin sotasaaliita. 

Nyt ei ole aika kierrellä ja kaarrella. Meidän on sanottava selvästi, mistä puhumme: tämä on 

terroria pahimmassa muodossaan. 

Suurlähettiläs Regev, kiitos että olette täällä tänään. Tämä on Eurooppa, ja me seisomme 

rinnallanne. 

Pyydän nyt teitä kaikkia pitämään hiljaisen hetken uhrien muistolle. 


